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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 
Készült: Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. március 09-én 18.00 

órai kezdettel a Balatonszárszói Közös Önkormányzati Hivatal polgármesteri irodájában megtartott rendkí-

vüli üléséről. 

 
A Képviselő- testületi ülés helye: Balatonszárszói Közös Önkormányzati Hivatal polgármesteri irodája, 

8624 Balatonszárszó, Hősök tere 1. 

 

Jelen lévő települési képviselők:  

Dorogi Sándor polgármester  

Fekete János alpolgármester  

Apáti Kinga Csilla képviselő  

Korcz Miklós        képviselő  

Tefner Tibor képviselő  

Dr. Tomka Ákos képviselő  

Nagy Zoltán képviselő  

   

Jegyző:   

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző megjelent 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 fő képviselő közül 7 fő jelen van, az ülés határozatképes, 

azt megnyitja. Előadja, hogy az ülés összehívása az SZMSZ-ben foglaltak szerint telefonon történt.  Javasol-
ja az alábbi napirendi pontok illetve határozati javaslat elfogadását: 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjait az alábbiak 

szerint fogadja el:  
1) Tájékoztatás a Dél- Balatoni Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megál-

lapodásában az Önkormányzatot terhelő költségekről 

2) ) EFOP- 1.5.2-16 kódszámú ,,Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben” című felhívásra pá-
lyázat benyújtása 

3) Tájékoztatás a Fröccsbusz Kft. tartozásával kapcsolatban megtett intézkedésekről 

4) Tájékoztatás az óvoda konyhájánál végzett ellenőrzés eredményéről 
5)  Mulasztásban megnyilvánuló törvényességi felhívás megtárgyalása 

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

Dorogi Sándor polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a 
Képviselő- testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-
gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

34/2017.(III.09.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendi pontjait 

az alábbiak szerint fogadja el:  

 

1) Tájékoztatás a Dél- Balatoni Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodásában az Önkormányzatot terhelő költségekről 

2) ) EFOP- 1.5.2-16 kódszámú ,,Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben” című 

felhívásra pályázat benyújtása 

3) Tájékoztatás a Fröccsbusz Kft. tartozásával kapcsolatban megtett intézkedésekről 

4) Tájékoztatás az óvoda konyhájánál végzett ellenőrzés eredményéről 

5)  Mulasztásban megnyilvánuló törvényességi felhívás megtárgyalása 
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Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

 

 

1) Tájékoztatás a Dél- Balatoni Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodásában az Önkormányzatot terhelő költségekről 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Felkéri Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyzőt, hogy tájékoztassa a Képviselő- testületet. 

 
Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Tájékoztatja a Képviselő testületet, hogy a kérdéses 10.000.000.- Ft Balatonföldvár illetve a 15.000.000.- Ft 

Balatonszárszó esetében nem fizetési kötelezettség, csak egy beszámítási alap. Ezt az összeget 2016-ig tudta 

a Társulás felhasználni, 2016-tól a működéshez az önkormányzatoknak tagdíjat kell fizetni. A tagdíjat 2016-
ban az Önkormányzat befizette, 2017.évre még nem közölték. Szárszó tagdíja 847.000.- Ft volt, Balaton-

földváré pedig 914.000.- Ft annak ellenére, hogy Balatonszárszó lakos egyenértéke magasabb, mint Balaton-

földváré. Ennek magyarázatát kérte Siófoktól. Válaszuk az volt, hogy valószínűleg elírás történt, amelyet a 
legújabb társulási megállapodás módosításnál ki fognak javítani.  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Megállapítja, hogy nincs kérdés a képviselők részéről. 
 

A képviselő testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 
(Héjas Henrietta levele a jkv. 1. sz. melléklete) 

 

 

2) ) EFOP- 1.5.2-16 kódszámú ,,Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben” című 

felhívásra pályázat benyújtása 

 
Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Tájékoztatja a Képviselő- testületet az írásos előterjesztésben foglaltakról. Elmondja, hogy a pályázati összeg 

kulturális programra, rendezvényekre, falunapra felhasználható lenne. 
  

Dr. Tomka Ákos képviselő: 

Megkérdezi, hogy az összegből beruházást is meg lehet valósítani? 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Válaszol, hogy a Művelődési Ház a helyszíne egyes rendezvényeknek, ezért ennek a felújítására is lehetne 

belőle költeni.  
 

Korcz Miklós képviselő: 

Itt foglalkoztatni kell embereket, mentorokat. 
 

Dorogi Sándor polgármester: 

Elmondja, hogy körülbelül 10 főt kell foglalkoztatni ebből az összegből. 

 
Korcz Miklós képviselő: 

El is megy rá a pénz, 10 embernek ugye, két éves. 

 
Apáti Kinga Csilla képviselő: 

Elmondja, hogy a fenntartási kötelezettség 3 év. 
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Korcz Miklós képviselő: 

Akkor 3 év, el is megy rá az a pénz, hogyha foglalkoztat munkaerőpiaci szakembert.   

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Elmondja, hogy önmagában, az is nagy dolog lenne, ha két-három embernek lenne munkája 3 évig. 

 

Korcz Miklós képviselő: 
Ösztöndíjat adhatsz belőle.  

Nehogy akkor Földvár elvigye előlünk a nyertes pályázatot, tehát akkor nekünk is el kell dönteni milyen 

szakemberre van szükségünk, akit esetleg képeztetni lehet ebből az összegből. 
 

Dorogi Sándor polgármester: 

Balatonföldvár és Balatonszárszó fogja össze a pályázatot. 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy a konzorciumi megállapodás fogja tartalmazni, hogy milyen szakemberre van szükség. 

 
Korcz Miklós képviselő: 

Nem a projekthez, hanem a településnek milyen szakemberre van szüksége, hogy ebből a pályázatból képez-

hesse ki azt a szakembert. Itt olyanokat ír. Vagy a Hivatalba, ha kell neked egy szakember és egy helyi fiatalt 
akarnál megtartani. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 
Válaszol, hogy a pályázatban nem köztisztviselőkről van szó, hanem kulturális és turisztikai feladatok végre-

hajtásáról. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 
Megállapítja, hogy nincs egyéb kérdés a képviselők részéről 

Javasolja az írásos előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 
 

(Az írásos előterjesztés a jkv. 2. sz. melléklete) 

 

Dorogi Sándor polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a 
Képviselő- testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-
gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

35/2017.(III.09.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete az EFOP-1.5.2-16 kód-

számú „Humán szolgáltatások fejlesztése térségi szemléletben” című felhívásra Balatonföld-

vár Város Önkormányzatával, Kereki Község Önkormányzatával, Bálványos Község Önkor-

mányzatával és Teleki Község Önkormányzatával konzorciumként, közösen pályázatot nyújt 

be. 

 

A konzorciumi tagok megállapodnak, hogy a megpályázható 250 m Ft támogatás összeg 5 %-

t, melyet beruházásra lehet fordítani, a három kistelepülés, Bálványos, Kereki és Teleki hasz-

nálja fel egyenlő arányban, mely 4,166 m Ft / település. 

 

A  konzorciumi tagok megállapodnak abban, hogy a megpályázható 250 m Ft támogatás ösz-

szeg 5 %-t, melyet eszközbeszerzésre lehet fordítani, a három kistelepülés, Bálványos, Kereki 

és Teleki használja fel egyenlő arányban, mely 4,166 m Ft / település. 

 

A konzorcium vezetője Balatonföldvár Város Önkormányzata. 
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A Képviselő-testület felhatalmazza Dorogi Sándor polgármestert, hogy az önkormányzat, il-

letve a konzorcium nevében a pályázat benyújtásához szükséges dokumentumokat beszerezze, 

a konzorciumi megállapodást és a szükséges dokumentumokat aláírja, és a pályázatot be-

nyújtsa. 

  

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

 

3) Tájékoztatás a Fröccsbusz Kft. tartozásával kapcsolatban megtett intézkedésekről 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Felkéri Dr. Tomka Ákost, hogy tájékoztassa a testületet. 

 
Dr. Tomka Ákos képviselő, ügyvéd: 

Elmondja, hogy a testület legutóbb arról döntött, hogy a Fröccsbusz Kft lejárt esedékességű tartozásai miatt 

felszámolási eljárást kezdeményez a cég ellen. A törvény szerint, amikor a hitelező kéri a bíróságtól a fel-
számolás megindítását fizetésképtelenségre hivatkozva, a kérelemhez csatolni kell a fizetési felszólítást, 

amelynek az átvételét igazolni kell, és amelyben meg van jelölve egy végső fizetési határidő illetve a tartozás 

jogcíme és összegszerűsége. Ezt a levelet a múlt héten elküldte tértivevényesen a Kft részére két címre illet-

ve két e-mail címre is továbbításra került. A levélben ismerteti a Kft 2016. évi lejárt esedékességű tartozásait 
egy végső fizetési határidő megjelölésével, illetve figyelmeztette a jogkövetkezményekre. Egyelőre nem jött 

vissza tértivevény. Amennyiben visszajön és a fizetési határidő lejár, akkor lehet kérni a felszámolás megin-

dítását. Ha nem kereste jelzéssel jön vissza a levél kétszer egymás után, akkor beáll a kézbesítési vélelem.  
 

Dorogi Sándor polgármester: 

Ismerteti a Fröccsbusz Kft-től érkezett levél tartalmát, amelyben Vécsei Mihály leírja, hogy a 2017. március 
13-i hagyatéki eljárás megtörténte után a Kft a kötelezettségeinek eleget fog tenni.  

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, ügyvéd: 

Előadja, hogy az üzlet tényleges lezárását és a birtokba lépés megakadályozását akkor lehet megtenni, ha 
jogerősen megszüntetésre kerül a bérleti jogviszony, amelyhez jogerős döntés szükséges. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 
Megkérdezi, hogy ha a cég felszámolás alá kerül, azzal megszűnik-e a bérleti jogviszony, vagy a szerződés 

alapján még külön ki kell mondania a Képviselő testületnek, hogy felmondja a bérleti szerződést? 

 

Dr. Tomka Ákos képviselő, ügyvéd: 
Elmondja, hogy a felszámoló biztos intézkedik a cég vagyonának értékesítéséről, felszámolja és ezzel a meg 

kötött szerződései megszűnnek.  

A jövőre nézve elmondja, hogy egyszerűbb egy ilyen probléma megoldása, ha a bérleti szerződés megköté-
sekor a szerződést közjegyzői végrehajtási záradékkal látják el, ugyanis ebben az esetben egyből a végrehaj-

tóhoz lehet fordulni.  

 
A képviselő testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

(A fizetési felszólítás és Ifj. Vécsei Mihály két levele a jkv. 3. sz. melléklete) 

 
 

4) Tájékoztatás az óvoda konyhájánál végzett ellenőrzés eredményéről 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 

Dorogi Sándor polgármester: 
Tájékoztatja a testületet, hogy a konyhának közel 5.000.000.- Ft értékű tartozása van, a szállítók számláinak 

kiegyenlítését át kellett hozni az idei évre. Az élelmezésvezető 2017. március 31-én távozik a munkájából. 



6 

 

Elmondja, hogy felkérte Szita Lászlót egy belső ellenőrzés elvégzésére. Az ellenőrzés feltárta, hogy a túllé-

pés oka az, hogy a szállítókkal nem készültek szerződések. 

Felkéri Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyzőt, tájékoztassa a Képviselő- testületet. 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Előadja, az ellenőrzés során megállapításra került, hogy a beszállító cégekkel nem történt írásban szerződés-

kötés, csak szóban. A szabályzatban meghatározott felhasználási költséget az élelmezésvezető 5.000.000.-Ft-
al túllépte. Az 5.000.000.-Ft-ból 3.622.460.-Ft, 112 % a többletfelhasználás, a többi rész az ÁFA, de az ön-

kormányzatnak az áfát is ki kell fizetni.  

Javaslat a továbbiakban, hogy vizsgálja felül évente a normákat. Ez minden évben megtörtént, kérte tőle a 
Hivatal, mert a Képviselő- testület állapítja meg a térítési díjakat az élelmezésvezető javaslata alapján. A 

belső ellenőr javasolja, hogy legalább három árajánlat alapján kössenek szerződést a szállítókkal. A vizsgálat 

során megállapították, hogy 1.221.- Ft-ot az élelmezésvezetőnek be kell fizetnie, mert nem egyezik meg a 
nyitókészlet az árukészlettel. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Elmondja, hogy a vizsgálatnak az volt a másik célja, hogy ha megállapítható a személyes felelősség, akkor 
legyen valamilyen retorzió. Kiderítette, hogy akkor lehetne felelősségre vonást alkalmazni, ha az élelmezés-

vezető munkaköri leírásában meg lett volna fogalmazva az, hogy 2- 3.000.000.-Ft túllépés lehet a konyhán. 

Így bármilyen túllépést megtehet, mert ez nincs megfogalmazva. 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Tájékoztatásul elmondja, hogy az eset fordítva igaz, mivel nincs a szabályzatban meghatározva, hogy ezt 
túllépheti, így egy forinttal sem léphette volna túl.  

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Előadja, hogy például a számtalan önkormányzati rendezvényre csak a nyersanyag árat számlázta le a kony-
ha. A nyári táborok étkeztetése is nagyon alacsony áron volt megállapítva. A tánctáborosok évek óta csak 

ebédet vesznek igénybe, a reggelit és vacsorát ők hozzák, de a konyhán melegítik, használva az ott lévő esz-

közöket, étkezőt,  de bérleti díjat ezért nem fizettek. Ebből is lehetett 1-2.000.000.-Ft veszteség. 
Tájékoztatja a testületet, hogy az élelmezésvezetői álláshelyre egy személy jelentkezett, akinek még meg kell 

szereznie az élelmezésvezető szakképesítést. Ismerteti az élelmezésvezetők feladatait, a konyhákon keletkező 

hiány lehetséges okait, a konyhák problémáit. 

 
Fekete János alpolgármester: 

Megkérdezi, hogy a beszállítókkal tisztázva lettek-e a tartozások? 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Válaszol, hogy a bevételekből folyamatosan rendezve vannak a beszállítók felé a tartozások. 

 
Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy a 60 napon túli tartozásokat próbálják rendezni. Márciusban megint be lehet adni az 

ÖNHIKI-s támogatásokra az igényt. 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Javasolja az alábbi határozati javaslat elfogadását: 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete az I- Audit Pénzügyi Ellenőrző és Ta-
nácsadó Kft által készített, a Balatonszárszói Százszorszép Óvoda konyháján az élelmiszer beszerzések és 

élelmiszer felhasználások vizsgálatáról szóló belső ellenőrzési jelentését a jegyzőkönyv mellékletét képező 

tartalommal elfogadja. Felelős: Dorogi Sándor polgármester, Határidő: értelem szerint. 
Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 

(A belső ellenőri jelentés a jkv. 4. sz. melléklete) 

 
Dorogi Sándor polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7 fő képviselő vesz részt, a határozatot a 

Képviselő- testület 6 igen, 1 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett elfogadta. 
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A képviselő-testület a polgármester javaslatára 6 igen és 1 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozza: 

 

36/2017.(III.09.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete az I- Audit Pénzügyi El-

lenőrző és Tanácsadó Kft által készített, a Balatonszárszói Százszorszép Óvoda konyháján az 

élelmiszer beszerzések és élelmiszer felhasználások vizsgálatáról szóló belső ellenőrzési jelen-

tését a jegyzőkönyv mellékletét képező tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 
Korcz Miklós képviselő: 

Én meg vagyok rökönyödve. Ennek az intézménynek van egy vezetője, azt úgy hívják, hogy óvodavezető. 

Állandóan hozták ide a kalkulációt azt elfogadtuk, megtárgyaltuk. Fölsőbb utasításra egyszer lejjebb vettük, 

utána visszacsináltuk. Én most nagyon meglepődtem ezen, hogy erre a fiatalemberre ilyeneket mond a pol-
gármester, mert eddig nem voltak problémák. Én nem értem, hogy itt most, ez hogyan jött ki? Sok mindent 

nem értek például, nézegetem, hogy mi is hogy fizetgetjük a gyereknek, de mint hogyha most már duplán 

fizetnénk. Összeraktam én is a csekkeket és akkor fogok menni érdeklődni. 
Tulajdonképpen mulasztást sem a Szitáék, senki nem állapított meg, tehát a költségvetés, ennek a fiatalem-

bernek volt oda adva, hogy tessék ez a te költségvetésed egy évre? Nem hiszem. Hanem az óvodavezető 

szokta aláírni, én nem biztos, hogy érzem ebből a beszámolóból, úgy, hogy én nem ismerem a Kálmánt, nem 
érzem az ő felelősségét.   

 

Dorogi Sándor polgármester: 

Válaszol, hogy ez az 5.000.000.- Ft hiány az év végén derült ki, az elszámoláskor. 
 

Korcz Miklós képviselő: 

Azt is elmondta hozzá a Polgármester Úr, hogy van a nyugdíjas vacsoránk, van a nem tudom én milyen ren-
dezvényünk. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy az élelmezésvezető tájékoztatása szerint a szemesi pék egy 1.000.000.- Ft-os számlát úgy 
hozott ide, hogy már egy éve lejárt.  

 

Korcz Miklós képviselő: 
Hát az hogy létezhet, és a szemesi pék még él, működik? 

Most, hogy mondja Ildikó, hogy 3.305.000.- Ft, egy Vécseit, akinek a felszólítójába se az van, hogy közel 

néggyel tartozol, hanem csak 1.400.000.- -Ft-tal. Egy év után jutunk el idáig megint, holott már tavaly a fize-
tési meghagyásról döntöttünk és akkor most megint egy olyan helyzet van, hogy ott van 4.000.000.- Ft itt 

van ÁFÁ-san 5.000.000.- Ft. Teljesen ránk nézve egy gondatlan gazdálkodást jelez, teljesen gondatlan gaz-

dálkodást, én úgy gondolom. Tehát elcsúsznak ezek a pénzek mindig csak úgy valahogy, hopp itt 4.000.000.- 

Ft, ott 5.000.000.-Ft. 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Véleménye szerint Vécsei Mihály ügyében a Képviselő- testület folyamatosan megtette a szükséges lépése-
ket. A konyhánál pedig, amikor kiderült az 1.000.000.- Ft-os számla, azonnal keresték a megoldást. Az 

1.000.000.- Ft októberben derült ki és decemberre felment a hiány, 3.000.000.- Ft + ÁFA összegre.  

 
Korcz Miklós képviselő: 

Az 1.000.000.- Ft-os péktartozás is, hát kérem szépen ott valaki egy szállítólevelet át kellett vegyen. 

  

Dorogi Sándor polgármester: 
Elmondja, hogy nincs szállítólevél. 

 

Korcz Miklós képviselő: 
Mutassa be a pék. 
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Dorogi Sándor polgármester: 

Előadja, hogy a pék nem tudja bemutatni. 
 

Korcz Miklós képviselő: 

Akkor nincs számla. 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Elmondja, hogy az élelmezésvezető kérte a számla kifizetését, mert addig nem szállítanak pékárut a konyhá-

ra. 
 

Korcz Miklós képviselő: 

De ő nem tudja bebizonyítani, hogy ő leszállította, hanem egy év után csak itt egy számla. 
 

Dorogi Sándor polgármester: 

Elmondja, hogy ez megint csak a rendetlenségét bizonyítja. 

 
Korcz Miklós képviselő: 

A pék nem kérte az önkormányzattól, hogy fizetési felszólítás? 

 
Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy ő nem tud ilyen esetről. 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Tájékoztatja a Képviselő- testületet, hogy a pék számlája azért nem lett kifizetve, mert ő nem engedélyezte 

ezt. Ezt a tartozást nem tartalmazza az 5.000.000.- Ft-os hiány. 

 
Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy a belső ellenőr közölte, hogy ez a mennyiség fel lett használva  a konyhán, akár gyerekek 

kaptak nagyobb adagot, akár idősek vagy vendégek. Ez plusz költsége az Önkormányzatnak. 
 

Nagy Zoltán képviselő: 

Megkérdezi, hogy volt valami erre utaló jel, hogy egyik évről a másikra ekkora változás volt a konyhán? 

Hogyan lett a nyereségből ekkora veszteség egyik évről a másikra? 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy vagy több vendégétkező volt, vagy kevesebb gyerek és emiatt fordulhatott ez elő. 
 

Dorogi Sándor polgármester: 

Előadja, hogy minél több a vendégétkezés, annál több a haszon rajta. 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Előadja, hogy a változás az élelmiszer anyag árak miatt is megtörténhetett, mert a díjak nem változtak évek 

óta. Sőt, volt egy időszak, amikor kevesebb is lett a díj.  
 

Apáti Kinga Csilla képviselő: 

Véleménye szerint a táborozók is többen lettek, ami miatt egyre veszteségesebb lett a konyha. 
 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy a pénzügyön foglalkoztatásra került egy dolgozó, aki az óvodával foglalkozik.  A gazdasági 
vezető szakmailag hozzáértő, így negyedévente, vagy havonta végig kell ellenőrizni a konyhát, legalább egy 

időszakig, ha lesz egy olyan élelmezésvezető, aki ebben partner lesz. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 
Tájékoztatást ad arról, hogy az utóbbi időben- segítségképpen-a térítési díjak beszedését a Hivatal köztisztvi-

selője végezte egy ideig, de az élelmezésvezető miatt ezt nem lehetett tovább folytatni. Egyetért Korcz Mik-

lós képviselővel. Kereste a felelőst, de ezt az ellenőr sem állapította meg. 
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Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Elmondja, hogy a könyvvizsgáló véleménye szerint az étel-  amelyből a hiány származik- el lett fogyasztva, 

azt az Önkormányzatnak ki kell fizetnie. 
 

Korcz Miklós képviselő: 

Ha olyan kérésünk van, hogy akkor nyugdíjas ebéd vagy valami vendégcsapat van, akkor mi is fizessük ki. 

Tehát az Önkormányzat is tegye le az árát. Mert itt a Polgármester Úr mondja, hogy hát igen föl volt írva, 
hogy, mit tudom én hány darab csirkecomb. Hát az is belekerült valamibe, meg megfőzték, meg ráadásul 

szívességet tettek a lányok gondolom. Akárhogy is volt, mindenképpen át kell gondolja, aki ezt irányítja, 

mert hiába lesz itt másik ember, hogyha ugyanúgy majd megfeledkezünk azokról a dolgokról, hogy hú, hát 
ezt valakinek ki kell fizetni. Nyilván, hogy ha továbbra is lesz a nyugdíjas vacsora és az egyebek, akkor azt 

az Önkormányzatnak ki kell fizetni. 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Tájékoztatja a Képviselő- testületet az integrált oktatási intézmény kialakításának meghiúsult pályázatáról és 

az ezzel kapcsolatos bírósági tárgyalásról, néhai Lipót Géza hagyatéki ügyéről, a kőröshegyi böllér fesztivál-

ról, Szárszó díszpolgárának, Dr. Obádovics Gyulának a 90 éves születésnapjáról, utazási kiállításról és test-
vérvárosi találkozóról. Felolvassa Muzsla Község Képviselő- testületének határozatát, amely szerint testvér- 

települési kapcsolatot kívánnak létesíteni Balatonszárszóval, majd tájékoztatja a testületet Muzsla Községről. 

Elmondja, hogy Ebes Községtől április 20-21-re meghívót kapott a Képviselő- testület. Tájékoztat, hogy az 
ebesi iskolásokat júniusban a szárszói iskola látja vendégül és elmondja, hogy a lengyel testvérváros is 11 

gyermeket fogadna az angol nyelvi találkozóra. Meghívja a Képviselő- testület tagjait a március 11-én tar-

tandó maratoni pingpong versenyre majd tájékoztat a strandi pályázattal kapcsolatos fejlesztési tervekről. 

 

 

5)  Mulasztásban megnyilvánuló törvényességi felhívás megtárgyalása 
 

Előterjesztő: Dorogi Sándor polgármester 

 
Dorogi Sándor polgármester: 

Átadja a szót Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyzőnek. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 
Az írásos előterjesztésben foglaltak szerint tájékoztatja a képviselőket. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 
Megállapítja, hogy nincs kérdés a képviselők részéről. Javasolja az írásos előterjesztésben szereplő határozati 

javaslat elfogadását.  

Kéri, hogy aki egyetért, jelezze. 

 
(Az írásos előterjesztés a jkv. 5. sz. melléklete) 

 

Dorogi Sándor polgármester megállapítja, hogy a döntéshozatalban 7fő képviselő vesz részt, a határozatot a 
Képviselő- testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhangúlag elfogadta. 

 

A képviselő-testület a polgármester javaslatára 7 igen és 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett egyhan-
gúlag az alábbi határozatot hozza: 

 

37/2017.(III.09.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Balatonszárszó Nagyközség Önkormányzatának Képviselő- testülete a Somogy Megyei Kor-

mányhivatal közmeghallgatás elmulasztása miatt tett törvényességi felhívását megtárgyalta, 

az abban foglaltakat tudomásul vette. 

A Képviselő- testület kinyilvánítja, hogy 2017. évben a közmeghallgatást március 20-án tartja. 

A Képviselő- testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Dorogi Sándor polgármester 

Határidő: 2017. március 31. 
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Tefner Tibor képviselő: 
Javasolja a vasút építőket felkérni, hogy állítsák helyre az utat, központnál az árok csatlakozást és a szemetet 

vigyék el. 

 

Korcz Miklós képviselő: 
Bendegúznál is, ami levezet járda, azt is traktorral jól összetörték. 

 

Dorogi Sándor polgármester: 
Elmondja, hogy Fekete János alpolgármester részt vett egy munkaértekezleten Zamárdiban, ahol a kerékpár-

utak építéséről egyeztettek. A legújabb koncepció szerint rövidesen elindul a kerékpárút pőrojekt. 

 
Fekete János alpolgármester: 

Előadja, hogy január 28-án beadták a pályázatot. A Jókai utca teljesen új burkolatot kapna, az út ki lenne 

szélesítve. A Berzsenyi utca még kérdéses, mert az jelenleg keskeny, szélesíteni kéne. Kaza utcát is felújíta-

nák útburkolat cserével. 
 

Korc Miklós képviselő: 

Lehet, hogy jobb lenne, ha a Kisfaludyn vinné, mert akkor lenne egy új utunk is. 

 

Fekete János alpolgármester: 

Elmondja, hogy azt a vasút miatt nem engedélyezik. A fejlesztési pénzből, amit erre szánnak, Balatonszárszó 
kapja a legnagyobb összeget. 

 

Gerstnerné dr. Kiss Ildikó címzetes főjegyző: 

Információi szerint belterületi utak felújítására is fognak pályázatot kiírni. 
 

Tefner Tibor képviselő: 

Tájékoztatja a képviselőket a vasút felújítás miatt tapasztalt problémákról.  
 

 

 

Egyéb hozzászólás nem volt. Dorogi Sándor polgármester megköszöni a részvételt és az ülést bezárja. 
 

Kmf. 

 
 

   Gerstnerné dr. Kiss Ildikó                                          Dorogi Sándor 

                              címzetes főjegyző                                                 polgármester 


